
Protokół Nr XI/19 

z XI sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 30 września 2019 r.  w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 13:00 

Zakończenie     - godz. 15:45 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. nr 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XI sesję 

Rady Gminy Dywity. Przywitała przybyłych na spotkanie p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, sołtysów 

oraz mieszkańców gminy. Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady 

w chwili otwarcia na sali znajdowało się 14 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 - 2 do 

protokołu.  

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za przyjęciem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2019 – 2026. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

7. Uchwała w sprawie statutu gminy Dywity. 

8. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, 

usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, 

gmina Dywity. 

9. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach 

geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia gminy Dywity, jako Partnera, do realizacji projektu 

pt.”Rozwój usług społecznych w gminach Dywity i Gietrzwałd”. 



11. Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania 

i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

12. Zmieniająca uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie gminy Dywity, których właścicielem lub zarządzającym 

jest gmina Dywity oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

13. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Dywity a Gminą Olsztyn, Gminą Dobre Miasto, Gminą Jeziorany, dotyczące 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

15. Uchwała w sprawie cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją 

publiczną której organizatorem jest Gmina Dywity. 

16. Uchwała w sprawie ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy 

wykonywane gminną komunikacją publiczną której organizatorem jest Gmina Dywity. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z X sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za przyjęciem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Protokół Nr X/19 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 21-08-2019 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi 

Dziękuję, w pierwszym punkcie chciałbym nawiązać do pewnej okoliczności czyli rezygnacji 

i wyborze nowego sołtysa sołectwa Brąswałd.  

Nastąpiło podziękowanie byłemu sołtysowi Longinowi Rudzikowi oraz przywitanie nowej 

Pani Sołtys Jadwigi Wojciechowskiej. 

P. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami okresie od 

22 sierpnia 2019r. do 30 września 2019r. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

Brak pytań 

Ad. 4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

p. Danuta Kryszałowicz – zgodnie z art. 40 statutu gminy Dywity składam wniosek do 

protokołu w sprawie komunikacji gminnej bez odczytania. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – przyjmujemy wniosek. 

- p. B. Rudnicki  - czy jest planowany zakup autobusu większego do przewozu dzieci? 

- p. Wójt - mamy w budżecie środki zarezerwowane, na dzień dzisiejszy robimy analizy co 

moglibyśmy nabyć, postaramy się niedługo uruchomić procedurę przetargową 

- p. Z. Glezman – część  przystanków w naszej gminie nie są dobrze oznakowane i nie mają 

bezpiecznego zejścia, są bezpośrednio przy pasie drogowym. Czy jest w budżecie kwota na 

tego typu rzeczy? 

- p. Wójt - w budżecie takiej kwoty nie ma, tego typu zadania możemy zrealizować z innych 

środków w ramach różnych funduszy np. tzw. „Program 200” jest idealny, aby móc 

realizować tego typu zadania, zachęcam aby w ten sposób rozwiązywać tego typu zadania i 

aby w ten sposób dzielić fundusz sołecki. 

- p. Z. Glezman – ja rozumiem że ten mechanizm zaczyna funkcjonować zobaczymy co 

przyniesie przyszłość, jednak chcę zwrócić uwagę, że ten mechanizm jest uruchamiany po 

przekazaniu określonego procenta budżetu sołeckiego w tym wypadku trudno sobie 

wyobrazić, aby sołectwo zaangażowało 50 - 60 % swojego budżetu w robienie przystanków, 

nie wiem czy by starczyło, chyba nie tędy droga. Natomiast chcę zwrócić uwagę na jedną 

rzecz, aby sołectwo zrobiło to własnymi siłami potrzebny jest tez projekt i tutaj nawiąże do 

kolejnej rzeczy do chodnika w Ługwałdzie chcielibyśmy to połączyć i wtedy sołectwo 

Ługwałd mogłoby się zaangażować własnym budżetem w coś większego 

- Wójt – Muszę sprostować bo dużo tu takich niejasności może Pan radny nie doczytał tych 

regulacji to nie jest tak, zasada jest taka że jeżeli co najmniej 50% funduszu sołeckiego jest 

przeznaczona na inwestycje to potem do każdego przedsięwzięcia gmina dokłada ze swojej 

części budżetu drugie tyle czyli 100% natomiast jeśli powyżej 60% budżetu przeznaczone jest 

na inwestycje to dokładamy 200% do każdego indywidualnego przedsięwzięcia, sołtys i tak 

nie będzie sam realizował to urząd będzie to robił, Sołtys ma tylko złożyć do urzędu zlecenie i 

nadzorować. 

- p. Z. Glezman – miło mi to słyszeć, tak czy inaczej w takim sołectwie jak Ługwałd trudno 

będzie zrobić coś w takim budżecie co mamy , bo my wiele mamy a te rzeczy, które są nam 

potrzebne to przekraczają nasze możliwości sołeckie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak  - Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania? Brak pytań, 

zarządzam 5-cio minutową przerwę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak  - wracamy do kontynuacji sesji przechodzimy do punktu 

5 i 6 porządku obrad. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2019 – 2026. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

-p. B Rudnicki – pytanie odnośnie WPF zdjęcie pozycji z budżetu „Budowa ciągu pieszego 

osiedle Leśne Słupy” jest związana z projektem większym. 

- p. Skarbnik - Tak, wchodzi w duży projekt. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026. 

 

- p. U. Derlacz - Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026 poddaję 

pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2019 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XI/90/19 – stanowi 

zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

- p. U. Derlacz - Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. poddaję pod głosowanie. 



Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2019 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XI/91/19 – stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie statutu gminy Dywity. 

 

-p. Sabina Robak – przewodnicząca Komisji Społecznej odczytała uzasadnienie do uchwały. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity proszę P. sekretarza o przybliżenie nam zmian 

tych najważniejszych. 

- p. Sekretarz – zgodnie z ustawą z dnia 11 stycznia 2018r  nałożono obowiązek do 

dostosowania swoich statutów do nowych zapisów tej ustawy.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie statutu 

gminy Dywity poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie statutu gminy Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XI/92/19 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, 



usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina 

Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach wspólnych. W toku postępowania wpłynęły trzy uwagi i teraz nieuwzględnione 

uwagi do projektu będziemy poddawać pod głosowanie? 

 

Wykaz nieuwzględnionych uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej 

w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity. 

 

1. Właściciel nieruchomości o numerach 406/339 i 406/340 w obrębie Kieźliny, gmina 

Dywity wnosi uwagę dotyczącą przedmiotowych działek oznaczonych w projekcie planu 

symbolem 1R – tereny rolne, celem przeznaczenia w projekcie planu pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną.  

Wójt Gminy Dywity nie uwzględnił wniesionej uwagi.  

Postanawia się: 

 

nie uwzględnić uwag do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach 

geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity, opisanych w załączniku pod pozycją 

1 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

2. Właściciel nieruchomości o numerze 406/295 w obrębie Kieźliny, gmina Dywity wnosi 

uwagę dotyczącą wytyczenia drogi w kierunku wschodnim i północno-wschodnim jako 

przedłużenie drogi oznaczonej w projekcie planu symbolem 1KDW oraz przeznaczenia 

działek znajdujących się pomiędzy terenem oznaczonym symbolem 4MN a 5MN. 

Wójt Gminy Dywity nie  uwzględnił wniesionej uwagi.  

 

Postanawia się: 

 

nie uwzględnić uwag do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach 

geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity, opisanych w załączniku pod pozycją 

2 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

3. Właściciel  nieruchomości o numerach 406/328, 406/329, 406/331, 406/332 (część), 

406/334, 406/336, 406/337 oraz 406/338 w obrębie Kieźliny, gmina Dywity wnosi 

uwagę dotyczącą przedmiotowych działek oznaczonych w projekcie planu symbolem 1R – 

tereny rolne, celem przeznaczenia w projekcie planu pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną.  

Wójt Gminy Dywity nie uwzględnił wniesionej uwagi. 

 

Postanawia się: 

 

nie uwzględnić uwag do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach 

geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity, opisanych w załączniku pod pozycją 

3 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury 

technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity poddaję pod 

głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 



Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, 

usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina 

Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XI/93/19 – stanowi zał. nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach 

geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, usługowej i 

infrastruktury technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity poddaje 

pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach 

geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XI/94/19 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie przystąpienia gminy Dywity, jako Partnera, do realizacji 

projektu pt.”Rozwój usług społecznych w gminach Dywity i Gietrzwałd”. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie 

przystąpienia gminy Dywity, jako Partnera, do realizacji projektu pt.”Rozwój usług 

społecznych w gminach Dywity i Gietrzwałd” poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia gminy Dywity, jako Partnera, do realizacji projektu 

pt.”Rozwój usług społecznych w gminach Dywity i Gietrzwałd” została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XI/95/19 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie ustalenia 

czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Dywity poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dywity została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XI/96/19 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 



 

Ad. 12. Zmieniająca uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie gminy Dywity, których właścicielem lub zarządzającym jest 

gmina Dywity oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Zmieniającą uchwałę w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie gminy Dywity, 

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Dywity oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Zmieniająca uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie gminy Dywity, których właścicielem lub zarządzającym jest 

gmina Dywity oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XI/97/19 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Dywity a Gminą Olsztyn, Gminą Dobre Miasto, Gminą Jeziorany, dotyczące 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

- p. M. Kilkowska – na ostatniej komisji rozmawialiśmy o tym że gmina Dobre Miasto miała 

podjąć decyzję chciałabym wiedzieć czy dotarły do nas jakieś informacje na temat decyzji 

jaką podjęła rada. 

- Wójt - jeszcze nie wpłynęły te informacje do nas. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a Gminą Olsztyn, Gminą Dobre 

Miasto, Gminą Jeziorany, dotyczące wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Olsztyn, Gminą Dobre Miasto, Gminą Jeziorany, dotyczące wykonywania zadań 

z zakresu lokalnego transportu zbiorowego została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XI/98/19 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy z operatorem o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta i zarejestrowana 

pod Nr XI/99/19 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 15. Uchwała w sprawie cen za usługi przewozowe wykonywane gminną 

komunikacją publiczną której organizatorem jest Gmina Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie cen za 

usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją publiczną której organizatorem jest 

Gmina Dywity poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją 

publiczną której organizatorem jest Gmina Dywity podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XI/100/19 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy 

wykonywane gminną komunikacją publiczną której organizatorem jest Gmina Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy wykonywane gminną komunikacją 

publiczną której organizatorem jest Gmina Dywity poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie ustanowienia uprawnień do zwolnień i ulg za przejazdy 

wykonywane gminną komunikacją publiczną której organizatorem jest Gmina Dywity 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XI/101/19 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Ad.17. Sprawy różne 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania 



- p. D. Kryszałowicz – korzystając z okazji chciałam zaprosić na dyżur radnego 1 

października w świetlicy w Sętalu od godz. 17 i 8 października w świetlicy w Dąbrówce 

Wielkiej również od godziny 17. 

- p. B. Rudnicki – chciałem wrócić do poprzednich dwóch uchwał, uchwała dot. taryfy jest 

mowa że wysokość ulg określa odrębna uchwała czy to jest ta uchwała którą głosowaliśmy 

czy to jest inna uchwała?? 

-p. - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – to jest ta wcześniejsza uchwała podejmowana przez 

Radę Gminy Dywity 

-p. S. Robak – chciałam poinformować iż nasz kolega Bogdan Rudnicki kilka dni temu 

otrzymał medal honorowego dawcy krwi, zasłużony dla zdrowia narodu. Składamy serdeczne 

gratulację. 

 -p. M. Kilkowska – chociaż temat był poruszany na komisjach niemniej w imieniu 

mieszkańcy mojego okręgu wyborczego czyli Różnowa poprosili mnie, abym to powiedziała 

na sesji czyli wniosła o to, aby dołożyć pieniądze w budżecie na dwa kursy linii 108 i 112, 

które rozładowałyby tłok w autobusach w godzinach szczytu tych porannych i 

popołudniowych, to jest mój wniosek. 

Jak dobrze wiadomo linia 108 i 112 nie obsługuje tylko miejscowości Różnowo mam 

nadzieję ze moi koleżanki i koledzy przez które to miejscowości autobusy przejeżdżają 

również się do tego wniosku dołączą. 

Brak pytań/wniosków.  

Przewodnicząca zamknęła XI/19 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                       Agnieszka Sakowska-Hrywniak 

 

 


